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SPF, Växjö föreningen, har haft årsmöte på Domkyrkocentrum. 

               
Ordförande Christina Boström öppnade mötet och ajournerade det för en parentation 

som hölls av Arne Lundblad. Vi stannade upp en stund och mindes de 31 medlemmar 

som avlidit med namnuppläsning och en tyst minut. Vem kan skiljas från vännen sin 

utan att fälla tårar?  Pianomusik av Torgny. Distriktsordförande Jan Johansson valdes 

till årsmötesordförande och Ingrid Magner Blomqvist som årsmötessekreterare. 

Verksamhetsberättelsen redovisar att vi är 1128 medlemmar. Månadsmöten har vi haft 

tio st. Resegruppen har arrangerat sju resor. Förbundsmästerskapen i boule anordnade 

vi ihop med Växjö Boulesällskap. Studiebesök, hjärnkoll, mat- och bostadspatrull mm. 

                                          
Valter Jeppsson berättade om KPR. Kassören Gunnel berättade om den goda ekonomin 

Revisorerna Jan Bökmark och Per Magnusson var nöjda med den goda ordningen. 

 Pandemin restriktionerna tillät bara 20 personer i början av året 2022 men nu var det 

fullt igen. Vi har många uppskattade aktiviteter som lockar många och gärna några till.  
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Det finns många som håller medlemmarna igång och som bör uppmärksammas. 

         
Margareta som håller oss på benen, Arne som håller på boulen, Bengt och Kerstin som 

håller på med många resor som 360 personer har åkt på. Yvonne Jansson håller på sitt.         

                                                                               
Arne avtackades efter sex år i styrelsen. Marianne Lundin, Peter Bachstätter                           

och Claes Löfgren (ej på bild) invaldes på två år. I övrigt i stort sett omval. 

                                 
Gubbröras Anders Brask, Torgny Samuelsson och Harald Petersson spelade på ….. 

                                     
Semlorna smakade bra tyckte två damer som gärna ville vara med på bild.  


